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Előterjesztés a 2017.09.26. -i képviselő-testületi ülésre. 

                                                                                                                                                                

Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról. 

Előadó: László Attila polgármester. 

 

Tisztelt Képviselők! 

 

A közmunkaprogramban az idei évben is az uborka adta a legtöbb munkát, sajnos a szezonja 

befejeződött. Az értékesítése ugyan úgy történt, mint az elmúlt években. Emellett befőzéssel 

tartósítottunk zöldborsót, sárgahüvelyű babot, főztünk be lecsót, paradicsomot. Kockázva 

fagyasztottunk le karalábét. Savanyítottunk uborkát, és készítettünk vegyes vágott 

savanyúságot is. Az óvoda konyhának megrendelésre szállítjuk a termékeinket. A 

vöröshagymánk nagyon romlandó volt már szedéskór, így ezer kilót a téti CBA - ba adtam el. 

A fokhagymát is kiszedtük, mivel felmagzott nehéz piacképesre megpucolni, mert szétesnek a 

fejek. Egy pár kilót eladtunk, a szétesetteket megpucolva lefagyasszuk, és a konyhán 

próbáljuk fölhasználni. Fűszerpaprikát már többször szedtünk, szárítjuk. Még elég sok van 

rajta, de félő, hogy az eső miatt elkezd rohadni, vagy a napsütés hiányában nem érik be.           

A krumplit elkezdtük kiszedni. A Faludi Bélától kölcsönkért krumliszedővel az idén sem 

sikerült kiszednünk, vásároltam egy villás krumpli pörgető gépet, mellyel egy részét 

kiszedtük. Nagyon rossz a termés, apró és már csírázik, tele van apró gumókkal. A sörárpát és 

a búzát az alpolgármester úr learatta, értékesítettük. A területet megtárcsázta. Nem engedte, 

mint mindig kifizetni, köszönjük szépen. A programba betervezett zöldségfeldolgozó gépet, 

munkaasztalokat megrendeltem. Még paradicsompasszírozó és vákuumcsomagoló van 

betervezve, melyet Budapesten a bemutató teremben vásárlás előtt szeretnék megtekinteni. A 

sárgarépa, zöldség szép, a bab teljesen tönkrement, a cékla is kevés lett. Összegezve, egy 

közepes évet zárunk a közmunka programban.    

A strandra vittünk ki egy kettőszáz literes hordót szemetesnek, melyet a Kocsis Rolandtól 

kaptunk. Az idei évben is rendszeresen kaszáltuk és elszállítottuk a szemetet. Rendszeresen 

nyírtuk a közterületeket, a temetőt, a szemetet elszállítottuk. 

A KLIK által közölt, az iskola alapdokumentum szerinti működésről, és az iskola 

felújításának benyújtott pályázatáról tájékoztattuk az érintett szülőket. Jó hír, hogy a pályázat 

nyert, a felújítási munkálatokat a KLIK fogja elvégeztetni és felügyelni. 

A Dombiföldön az utat kituskóztuk, két közfoglalkoztatott elfogadta, odaszállítottuk.  

A TÉR-HÁLÓ Kft – vel többszöri egyeztetés után megkötöttük a szerződést, megkezdték a 

munkát. Az arculati kézikönyv készítésével kapcsolatosan már tartottak egy lakossági 

fórumot. 

Mórahalmon voltam két napos határszemlén, a Téti Kistérség polgármestereivel, ahová a 

kisbusszal én vittem a kollégákat. A látogatáson, Gyopáros Alpár országgyűlési képviselő úr 

is részt vett. Mórahalom polgármestere fogadott, a tájékoztatón elmondta, hogy mit élt át a 

város a migráció kezdetén. Milyen rendkívüli intézkedéseket kellett meghoznia a város 

védelmében. Az alpolgármester úr egy külön busszal körbejárva bemutatta a várost. Másnap a 

Határőrség munkatársa vezetésével kimentünk a határzónába, ahol bemutatták a védőkerítést. 

Ezek után betekintést nyerhettünk a határ túloldalán várakozó migránsokról, a menedékkérők 

ügyintézésének folyamatáról, azok ideiglenes elhelyezéséről, ellátásukról. 

Dr. Horváth Zoltán alezredes úr kérte a segítségemet lakossági fórum összehívására, ahol 

önkéntes területvédelmi tartalékos alakulat járási szinten való toborzását, feltételeit fogja 

elmondani. A fórumra meghívókat küldtem a lakóságnak, de nagyon kevesen vettünk részt. 

Július 05 – től szabadságon voltam július 21 – ig. 

Budapesten, a NIF Zrt – nél voltam több alkalommal a 83 – as főút fejlesztésének 

tervtárgyalásán. A napokban írtam alá a terveket engedélyeztetésre. 
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A szőlőhegy előtti úton lévő víztócsákat csapoltam le, és a középső bejáratnál a lejtőről 

lemosott földet húztam vissza az útra, ezzel megjavítva azt. 

Az EYOF rendezvényen a kisbusszal polgárőrként öt fővel adtunk szolgálatot. 

Az iskolában kivágtam egy nyírfát az intézményvezető kérésére. A fa kárt okozott a tetőben. 

Augusztus 01-14-ig szállítottam az ebédet Gyarmatra a mórichidai óvoda konyháról. A hónap 

második felében Gyarmat hozta hozzánk. Az óvoda konyha leállása miatt így oldottuk meg. 

A falunapra az előkészületeket végeztem. Rendezvénysátor szállítása, felállítása, padok-

asztalok, főzőüstök kiszállítása, villany-világítás szerelése. Italok, ételek alapanyagainak 

megvásárlása. Tombolatárgyak megvásárlása. Az alapanyagok kiosztása azon 

civilszervezetek számára, akik vállaltak főzést a falunapon. 

A rendezvény előkészületeiben, a sátor állításában és bontásában részt vevőknek 

megköszöntem a segítséget, de ezúton is szeretném még egyszer megköszönni, főképpen a 

közfoglalkoztatottaknak, akik mindvégig, minden évben segítenek az előkészületekben. 

Szintén köszönöm a képviselő testületnek, az önkormányzat, az óvoda konyha dolgozóinak, a 

civil szervezeteknek és mindenkinek, aki munkájával hozzájárult a rendezvény 

megvalósulásához. Köszönöm azoknak is, akik anyagilag támogatták rendezvényünket. 

Sok dicséretet kaptam a lakosságtól, hogy jól összeállított szép műsorokkal, jó falunap volt. 

A kiadásokról szeretném tájékoztatni a képviselő testületet: tombolára elköltöttünk 99 865 Ft. 

Tombola eladásból 240 000 Ft bevétel volt, a különbözet 140 135 Ft. A fellépők költsége az 

50 000 forint fölött (Ötösfogat könyvtári pénz) 215 000 Ft. Összesen 265 000 Ft. A 

hangosítás és gyerekjátékok költsége 155 000 Ft volt. A vendéglátásra (italok, ételek 

alapanyagai, ajándék) 394 557 Ft. A vendéglátós 70 000 Ft támogatást adott a rendezvényre. 

Így a kiadás 99 865 + 265 000 + 155 000 + 394 557 = 914 422 Ft 

Bevételek 240 000 + 50 000 + 70 000 = 360 000 Ft 

A tényleges kiadás 914 422 – 360 000 = 554 422 Ft 

A kisbaboti polgármester úr kérésére a sátrat átvittük és öt közfoglalkoztatottal segítettünk 

fölállítani, majd bontani és visszavittük Csikvándra.  

Elkészült a megállapodás a Polgárőr Egyesület és az Önkormányzat között a kisbusz 

üzemeltetésére. A kisbuszt kétéves kötelező szervízelésére vittem Győrbe. A kisbusszal 

Illésházára vittem az Öregfiúk focicsapatát. Rábapordányba a Szalai Iza lányának, az Ősze 

Zoltán képviselő úr fiának, Győrbe a Szabó Péter képviselő úr lányának a lakodalmára a 

násznépet.  

A hivatal festésére kértem árajánlatot, a Jandó László vállalkozó adta a jobb ajánlatot, a 

festés, mázolás megtörtént. Az irodabútorra is kértünk három árajánlatot, a legkedvezőbb 

ajánlatadóval kötöttünk szerződést. 

Az optikai kábel fektetését végzi a TELEKOM. A területátadást Győrben aláírtam. 

Ismét kaptunk Celldömölkről pizzát és most leveles tésztát is. A Vöröskeresztet és az óvoda 

konyha dolgozóit kértem meg, hogy idősek napjára süssenek a leveles tésztából süteményt. 

A kisiskola sarkától az Új utca sarkáig kiástam az árkot. 

 

 

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. Köszönöm! 

 
  Mórichida, 2017. szeptember 21.                                      

 

                                                                           Tisztelettel: László Attila                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                               polgármester 

 

 


